
Förslag på frågor till Patientnämnden 2022-12-07

Från de gemensamma frågeområdena föreslår jag följande:

● Hur är status gällande kompetensförsörjning för er verksamhet? Vilka utmaningar har
ni?

● Kommer det/har det skett några verksamhetsförändringar/organisationsförändringar -
vilken påverkan har det inneburit.

● När ni ser tillbaka på denna mandatperiod - vad är ni mest stolta över? Vad har varit
de största utmaningarna?

● Vilka är de största utmaningarna den kommande mandatperioden för er nämnd?

● Redovisning av internkontrollen

● Redovisning av måluppfyllelse (prognos)

● Prognos för UR2. (ekonomi)

Hur har patientnämndens verksamhet utvecklats över tid?
● Avseende hur ni hjälper patienter att framföra sin klagomål
● Hur ni tillhandahåller eller hjälper patienter att få den information patienterna behöver

för att kunna ta till vara sina intressen i hälso- och sjukvården och hjälpa patienter att
vända sig till rätt myndighet,

● Hur ni främjar kontakterna mellan patienter och vårdpersonal,
● Hur ni rapporterar iakttagelser och avvikelser av betydelse för patienterna till

vårdgivare och vårdenheter, och
● Hur ni informerar allmänheten, hälso- och sjukvårdspersonalen och andra berörda

om sin verksamhet.

Hur fungerar samarbetet med kommunerna?

Hur utvecklas antalet ärenden?
● Finns det skillnader mellan kommunerna? Några trender?
● Finns det några trender inom regionen?

Vilken återrapporter sker till kommunerna och regionfullmäktige? Får ni del av några
reaktioner/frågor från kommunerna med utgångspunkt i er återrapportering?

Hur fungerar arbetet med att utse stödpersoner?


